



Norsk Spanielklubb avdeling Møre og Romsdal

Møteleder Ola **Sted:** Teams
Referent: Synne **Dato:** 15/5 2024 **Tid:** 20.00-21.30

Møtedeltakere:

Ola, Eivor, Helene,
Lena, Kristian,
Synne

Forfall: Elin

Sak	Innhold	Ansvar
14/24	Oppsummering og evaluering av blodsporprøva – har vi ei føling av økonomien? Eivor setter seg ned og får oversikt over økonomien. Til info: Vi har søkt om underskuddsdekning på arrangementet fra Spanielklubben sentralt. Erfaringsdeling: Lena (om kiosk søndag): Syntes det gikk bra, hyggelige folk. Vanskelig å beregne mat, så det ble mer enn nok. Det at vi havnet både i Bud og på Vevang var av hensyn til å ha nok terreng, men vi kunne kanskje ha vurdert å vært på Bryn stadion hele helga. Der kan vi også ha overnatting. Bra vær, bra lokasjoner og glade folk. Vi var for få folk til å arrangere, ble mye trøkk på spesielt Ola. Vi trenger spesielt flere sporleggere. Vi må opprette dokumenter med lister over dommere og sporleggere og lister over ting vi må huske. Ringe rundt tidlig nok for å skaffe dommere. Skaffe rosetter i tide. Skaffe sponsoravtaler og premier i god tid. Feks å kontakte Øre Vilt som fungerte bra nå i forhold til blod. Sporterreng – alle grunneierne som ble spurt var positive. Vurdere å arrangere på nytt neste år med de erfaringene vi skaffet oss i år.	Eivor Styret
15/24	Blodsporkurset – kort orientering. Skal vi halde eitt til?	Ola

	Ble avholdt 1. mai, og var en stor suksess. Kurset ble fulltegnet ganske raskt. Vi vurderer å avholde et nytt kurs allerede nå i vår, et videregående kurs. Eventuelt kombinere det med et sporleggerkurs. Kanskje over flere kvelder? Få hjelp til å gå videre og starte treningen? Ola spør Linda, evt. Heidi.	
16/24	Utstilling 2025 – går vi for ei slik? Kva format, og kva vilkår skjer det på? Det er mye jobb for oss, vi er en liten klubb. Skal vi samarbeide med andre? Skal vi arrangere egen – enkel eller dobbel? Eller skal vi samarbeide med andre? Vi ble enige om at Helene kontakter utstillingsutvalget for å avklare rundt det å samarbeide med feks Sunndal våren 2025. Utstillingsutvalget tar i så fall direkte kontakt med Sunndal hundeklubb for å se om vi kan få til et samarbeid.	Styret Helene
17/24	Intern informasjon – kan vi bruke Teams? Vi har fått egne e-post adresser og en Teamsløsning. Dette burde hele styret ta i bruk for enklere kommunikasjon, fillager, ulike kanaler osv.	Styret
18/24	Neste styremøte. Kan vi invitere nyvald leiar Niclas Strøm på dette? Han er interessert, så vi må finne eit tidspunkt som passar han. Vi trenger ei god innføring i hvordan vi bruker Teams, hvordan vi organiserer filer og kanaler, og hvordan vi kommuniserer godt med dette som verktøy. Vi tenker et fysisk møte med Niclas på skjerm. Vi må undersøke datoer, Ola ber Niclas foreslå to aktuelle datoer som vi velger mellom.	Ola
19/24	Helene og Eivor informerte fra RS. Mye viktig og spennende informasjon om genetisk mangfold og avl.	Helene/Eivor
20/24	Eventuelt – vi må diskutere familiedagen og sette dato. Neste møte må vi også snakke om jaktkurset med Dag og arrangementet rundt dette.	Styret

Neste styremøte 11.06.24 kl. 20.00 på Teams.